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§ 1.  Mötets öppnande 
 Arne hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvaro 
 Närvarande: Bo- Göran Jönsson, Jocke Berg, Johnny Norremark, 
 Arne Karlsson, Margaretha Lundgren, Jörgen Ring och Karin Bengtsson. 
 
§ 3. Justeringsman 
 Johnny Norremark valdes till att justera dagens protokoll. 
 
§ 4. Föregående mötes protokoll 
 Revidering av § 7, 2022 startade 240 st och 2023 275 st vilket är 35 st fler 
 startande i år. 
 
§ 5. Ekonomi 
 Ekonomin är god. 
 Arne och Jocke representerar klubben vid förhandlingar med Akka om nytt 
 hyresavtal. Arne kontaktar Akka om tid. 
 Uthyrning av lokalen. Bordlades tills det nya avtalet är klart. 
 
§ 6.  Moppekommitén 
 Tisdagskörningarna är avslutade för i år. 
 
§ 7. Fastihetskommitén 
 Rullgardinerna i köket är uppsatta. 
 Det har rensats löv från taket. 
 2 nya element skall sättas upp i Ladys Corner eftersom de gamla inte 
 fungerar längre. Akka sköter detta. 
 Ta upp med Akka angående låset i entrédörren som kärvar. 
 
§ 8. Kommande arrangemang 
 Funktionärsmiddag på Rådhuskällaren flyttad till den 19/11 
 Julfest 30/11 
 Julskyltning med glögg och grillat 3/12 
 Luciakörning 13/12 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
§ 9. Informationsträff 
 Arne informerade från informationsträffen om bidrag. 
 Johnny utsågs till ansöknings ansvarig. 
 Sparbanken inbjöd alla den 6/3-24 kl. 17.30 till Svårlurad, lokal 
 Visit Trelleborg C B Friisgatan 5 Trelleborg. 
 
§ 10. Inkommen post 
 Inget aktuellt. 
 
§ 11. Övrigt 
 Margaretha: Cafeterian vill ha tydliga direktiv om vad priset för fikan skall 
 vara. Efter diskussion beslöts följande, Kaffe 10kr, Läsk 10kr, 
 Kakor/Paj 20kr. Mat+dricka 60kr, kaffe på maten ingår ej men man kan ta 
 kaffe som måltidsdryck. 
 
 Margaretha kan tänka sig att sitta ett år till som kassör om mötena läggs sista 
 torsdagen i månaden eller att hon kan medverka på telefon. Vi skall 
 undersöka om det finns någon affär som kan ge specificerade fakturor 
 för att underlätta kassörsuppdraget. 
 
 Karin: Vad gäller angående inbetalning av medlemsavgift för att ha  rösträtt på 
 årsmötet. För nya medlemmar skall avgiften betalats 2 månader innan mötet, 
 för övriga gäller medlemsavgiften t.o.m. årsmötet.   
  
 Vi saknar valberedning. Eftersom vi inte har någon valberedning har det 
 undersökts hur vi kan gå vidare. Ett förslag är att styrelsen gemensamt arbetar 
 fram ett underlag för val och att revisorerna läser upp det. 
 
§ 12. Nästa möte 
 Nästa möte blir den 18/1-24 kl. 17.30. 
 
§ 13. Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
        Vid protokollet 
 
 
     
        ________________________ 
 
        Karin Bengtsson sekr. 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
 
_______________________    ________________________ 
Johnny Norremark      Arne Karlsson ordf. 
 
 
 
       


